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Theres Skröder

Från: Ann Söderberg <ann.soderberg49@gmail.com>
Skickat: den 14 juni 2016 10:36
Till: Bygg- och miljönämnden
Ämne: Synpunkter på Käppalaverkets planerade mellanlager för slam

Synpunkter på Käppalaverkets planerade mellanlager för slam på  

Håbo Häradsallmänning 1:1. 

 

Jag vet att ni redan fått en skrivelse från Långvreten Näshagen samfällighet och jag instämmer helt med 

den. Jag vill bara trycka på det som oroar mig mest. Det är lukten! 

Om vinden ligger på åt vårt håll kommer det att lukta. Vi hörde på informationsmötet att det luktar vid 

omlastning och när de rör om i slammet. Det blir många tillfällen då lukten sprids. Buller från Jehanders 

bergtäkt kan man vänja sig vid men den fräna lukt som kommer från en slamanläggning gör att man inte vill 

bjuda hem folk och att det blir svårt att sälja huset!  

 

Upplands Bro tar redan ett stort miljöansvar och ska inte behöva belastas ytterligare. 

 

Med vänlig hälsning,  

Ann Söderberg  


